
Postpensjonistene på Nordmøre 

Årsberetning 2020 

Årsmøtet 17.mars 2020 som skulle vært avholdt på Scandic hotell i Kristiansund ble i 

styremøte utsatt til et senere tidspunkt pga coronapandemien. Da Norge ble nedstengt 12. 

mars pga kovid 19 ble årsmøtet utsatt til smittetrykket både lokalt og nasjonalt var kommet 

under kontroll. Vi er jo alle i risikogruppen. Da smittetrykket igjen økte utover sommeren og 

høsten besluttet styret at alle innvalgte fortsatte i sine verv til årsmøtet i 2021 var avholdt og 

nye valg var avholdt. 

Postens Pensjonistforbund sentralt har vedtatt at fristen for å avholde årsmøte i 2021 for 

forbundets avdelinger er utvidet med en måned, dvs ut april måned 2021.                                                                                           

Dagsorden for årsmøtet 2020 var:                                                                                                                              

1 Åpning.  2 valg av møteleder og møtesekretær.  3 Valg av 2 underskrivere av 

årsmøteprotokollen.  4  Årsberetning for 2019.   5  Regnskap for 2019.  6 Aktivitetsplan 2020.   

7 Innkomne forslag.   8  Bevilgninger.  9  Budsjett for 2020.   10. Valg.                                   

Postens Pensjonistforbund avdeling Nordmøre hadde følgende tillitsvalgte i 2020, 

videreføring fra 2019.                                                                                                              

                                                                                                                      

Leder:                            Jan Dyrlie                                                                                 

Nestleder/sekretær:  Kari Kvendset                                

Økonomiansvarlig:  Torbjørn Flovikholm                                                              

Styremedlem:   Aase Hildur Austheim                                     

Styremedlem:   Liv Thue Width         

1.varastyremedlem:  Ingebjørg Hoel                                    

2.varastyremedlem:  Inger Lise Knudtshaug        

Revisor:   Oddmund Røskar                                                

Revisor:   Audhild Eliassen                                       

Vararevisor:   Astri Aa. Jakobsen     

Turkomite’:   Styret                                                              

Turkomite’:   Styret                       

Valgkomite’:   Bjørn Fugelsnes                                           

Valgkomite’:   Grethe Stokke     

 

Død i 2019.                                                                                                                             
Tidligere posttilsatt døde i 2019:                                                                                                      

Lyngstad, Sigurd Ingolf, født 28. september 1927, død 9. oktober 2019. Lyngstad (Eide). 



Død i 2020.                                                                                                                                         
Tidligere posttilsatte døde i 2020:                                                                                                     

Hammer, Olaf, født 9. desember 1928. Død 25. mars 2020.    Kristiansund N.                                                

Kalvø, Inger Margrethe, født 13. september 1939. Død 23. april 2020.  Averøy. 

 

                                                                                                                                                                                     

Medlemsutvikling.                                                                                                                   
Pr. 31. desember 2020  hadde Postpensjonistene avd. Nordmøre 83 medlemmer.                   

Dette er en nedgang på  1 medlem fra 31. desember 2019 hvor antallet medlemmer var 84. 

Jubilanter 2020.                                                                                                                  
I 2020   var det 12 av våre medlemmer som hadde jubileum.                                                                  

1 medlem ble 60 år. 1 medlem ble 65 år. 2 medlemmer ble 70 år.  5 medlemmer ble 75 år.  1 

medlem ble 80 år. 1 medlem ble 85 år og 1 medlem ble 95 år.                                                                           

Møter.                                                                                                                                                             
Det har i 2020 blitt avholdt 5 styremøter, 1 medlemsmøte, ikke julemøte og ikke årsmøte. 

Koronapandemien har satt store begrensninger for møtevirksomheten. 

Styremøter.                                                                                                                                                 
Det har i 2020 blitt avholdt 5 styremøter. 49 saker har vært på dagsorden.                      

Styremøtene har blitt avholdt både på Postens distribusjonssenter i Kristiansund og på 

Scandic hotell.                                                                                                                                       

Ledelsen ved Postens distribusjonssenter i Kristiansund  er meget velvillig og 

imøtekommende og stiller uten betingelser både lokaler og utstyr til vår disposisjon 

vederlagsfritt. 

Medlemsmøtet   tirsdag 25. februar 2020.                                                                                                 

22 medlemmer tilstede.  Hjerte og helseinformasjon ved overlege Åge Austheim. En 

forelesning av absolutt topp aktualitet og interesse som medlemmene satte meget stor pris 

på. 

                                                                                                

Julemøtet   2020.                                                                                                                              

Julemøtet lot seg ikke gjennomføre på grunn av smittefaren og restriksjoner i  

hotellvirksomheten. 

Årsmøtet tirsdag 17. mars 2020.                                                                                                                

Dette møtet ble utsatt inntil videre og tenkt gjennomført så snart det var tilrådelig av 

helsemessige grunner. Det ble ikke gitt trygge nok muligheter. Ivaretakelse av helsen var 

viktigere enn møtet.   

Kaffetreffene 2020.                                                                                                                                

Det ble kaffetreff bare i februar og mars måned.                                                                                  



Kaffetreffene er den første tirsdagen i måneden, unntatt i månedene januar og desember da 

vi ikke har treff. Vi har ikke kaffetreff i feriemånedene. Den fordelaktige lunchavtalen vi har 

med hotellet ble videreført også i 2020. 

Ledermøte i Postens Pensjonistforbund.                                                                          

Lederkonferansen i Postens Pensjonistforbund ble avholdt på Gardermoen  5. – 6. oktober 

2020. Det var flere forfall til konferansen av ulike årsaker men hovedårsaken var pandemien. 

Postens Pensjonistforbund hadde vedtatt at det skulle avholdes styrekurs for alle 

avdelingen i forbundet. Hele styret, alle revisorene og valgkomiteen ble innkalt til kurset.  

Laurentse Foss, nestleder i Postens Pensjonistforbund, ledet kurset som var onsdag 12. 

februar 2020. 

Årsmøtet i Pensjonistforbundet i Møre og Romsdal.                                                  

Postpensjonistene på Nordmøre var invitert som gjester til å overvære fylkesårsmøtet i 

Pensjonistforbundet i Møre og Romsdal 11 og 12. mars 2020. Årsmøtet ble utsatt på 

ubestemt tid pga coronapandemien.  

Den internasjonale Eldredagen.                                                                                                                 

Den internasjonale Eldredagen er 1. oktober og ble markert med en digital  konsert overført 

fra Festiviteten i Kristiansund. Det var først tenkt med et begrenset antatt tilhørere i lokalet, 

men pga smittesituasjonen ble dette ikke tillatt.                                                             

Postpensjonistene på Nordmøre  deltar både i planlegging og gjennomføring av Eldredagen.  

Turer.                                                                                                                                                                

Det ble ikke arrangert noen turer i 2020 pga smittesituasjonen.   Velvillig og tjenesteytende 

Aure Reiseservice er en god forbindelse.  

Konklusjon.                                                                                                                                                    

Den negative utviklingen i Posten, det være seg både volummessig og økonomisk, har 

innvirkning på den støtten Postens Pensjonistforbund får fra Posten.  Portofritak er en del av 

denne støtten og er under utredning. Dette innebærer at Postens Pensjonistforbund både 

sentralt og lokalt må gå over til bl.a. mer elektronisk drift for å redusere kostnadene. 

Pensjonistforbundet, som Postens Pensjonistforbund er kollektivt tilsluttet, har økt 

medlemskontigenten slik at det er ulik kontingent for de som var medlemmer i Post-Kom, nå 

Fagforbundet, og de som ikke er det.   

Antallet medlemmer i Postpensjonistene avd. Nordmøre er også blitt redusert i 2020.  

Årsakene er strengere overholdelse av betalingsfristen for medlemskontigenten, 

utmeldelser og dødsfall. Tilgangen av nye medlemmer har vært for liten til fylle opp 

avgangene. 

Styret har gjennom 2020 hatt et meget godt samarbeid. Vi prøver å finne gode og aktuelle 

temaer til medlemsmøtene. Styret takker både forelesere og medlemmer.                                                        

Vårt ønske er et det skal bli lettere å få medlemmer til å ta på seg tillitsverv. Vi ønsker vel 

møtt til aktiviteter i 2021.  

                                            



 

  

 

  


